

La version française suit

FOR IMMEDIATE RELEASE
June 13, 2022

Sylvia Bray elected on FCM Board

Midhurst (ON) – County of Simcoe Councillor and Wasaga Beach Deputy Mayor Sylvia Bray attended the Federation of Canadian Municipalities (FCM) Annual Conference in Regina, Saskatchewan. Themed *Together for Recovery*, the conference allowed thousands of municipal leaders from across the country to gear up for recovery and focus on building stronger, more inclusive and resilient communities—together. During the conference, Bray was also elected on FCM’s Board of Directors.

“After two years of working tirelessly on the frontlines to support Canadians during the pandemic, there’s still much work to do to tackle our country’s greatest challenges, like the housing crisis and protecting our communities from climate extremes, said County Councillor Sylvia Bray. Municipal leaders were loud and clear in Regina: we’re eager to continue working with our federal partners to take these issues head on, because when our orders of government work together, we move this country forward.”

In her role as FCM Board member, Bray will help set policy priorities that reflect the concerns of municipal governments and affiliate members from coast to coast to coast.

“If we want to get this recovery moving, we need to be in touch with what is happening every day in our communities and make sure that local issues are brought to Ottawa,” said County Councillor Sylvia Bray. “We know that our country’s recovery starts in our communities—where people live, work, and raise families—and as frontline governments, we understand the challenges people face in their daily lives. That makes us key to Canada’s recovery and we’re coming back home from this conference energized and eager to work with our federal and provincial partners to get the job done.”

Over four days, Bray and more than 2,200 participants took part in Canada’s fullest gathering of municipal leaders since 2019, where they had the opportunity to connect with their federal counterparts through a series of keynote addresses and meetings featuring Prime Minister Justin Trudeau, Minister of Intergovernmental Affairs, Infrastructure and Communities Dominic LeBlanc, Marco Mendicino, Minister of Public Safety, Shadow Minister for Infrastructure and Communities Andrew Scheer, and NDP Leader Jagmeet Singh. Attendees also prepared for the coming recovery through a trade show and numerous workshops focused on crucial municipal issues like housing affordability and rural growth—among others.

Delegates also passed resolutions calling for national action on four issues reflecting their local community needs: modernizing the Canada Community Building Fund; addressing period poverty in Canada; implementing the calls to action from the Truth and Reconciliation Committee relating to missing children and unmarked graves; and streamlining support for those fleeing the conflict in Ukraine.

- 30 -

For more information:

Collin Matanowitsch
Manager, Public Relations
County of Simcoe, Service Simcoe Department
705-734-8386 (mobile)
Collin.Matanowitsch@simcoe.ca

Andrea Walasek
Public Relations Consultant
County of Simcoe, Service Simcoe Department
249-535-3511 (mobile)
Andrea.Walasek@simcoe.ca

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
13 juin 2022

Sylvia Bray élue au Conseil d'administration de la FCM

Midhurst (ON) – Sylvia Bray, conseillère du comté de Simcoe et maire adjointe de Wasaga Beach a participé au Congrès annuel de la Fédération canadienne des municipalités (FCM) à Regina en Saskatchewan. Sous le thème *Ensemble pour la relance*, le congrès a permis aux élus municipaux de partout au pays pour se préparer à stimuler la relance économique et bâtir ensemble des collectivités plus fortes, plus inclusives et plus résilientes. Pendant le congrès, Bray a aussi été élue au Conseil d'administration de la FCM.

« Après deux ans de travail acharné en première ligne pour protéger nos résidents durant la pandémie, nous avons encore du travail pour nous attaquer aux plus grands défis nationaux, comme la crise du logement ou protéger nos collectivités des dérèglements climatiques, a déclaré Conseillère de comté Sylvia Bray. Les leaders municipaux ont été sans équivoque à Regina : nous avons hâte de prendre le taureau par les cornes, parce que lorsque nos paliers de gouvernement travaillent ensemble, nous faisons avancer notre pays. »

Dans ses fonctions, Bray établira les priorités stratégiques qui reflètent les préoccupations des gouvernements municipaux et des membres de la FCM.

« Si nous voulons accélérer la relance économique, nous ne devons pas perdre de vue ce qui se passe tous les jours au sein de nos collectivités, et nous devons nous assurer que les enjeux locaux soient portés à Ottawa, a affirmé Conseillère de comté Sylvia Bray. Nous savons que la relance du pays commence dans nos municipalités, là où les gens vivent, travaillent, et fondent leurs familles. En tant que gouvernements de proximité, nous comprenons les défis auxquels nos résidents sont confrontés au quotidien. Cela nous rend essentiels à la relance de notre économie. Nous revenons de ce congrès énergisés et prêts à travailler avec nos partenaires fédéraux et provinciaux pour accomplir notre mission. »

Durant quatre jours, Bray et plus de 2 200 participants ont pris part au plus important rassemblement d'élus municipaux au Canada depuis 2019. Ils ont eu l'opportunité d'échanger avec leurs homologues fédéraux grâce à une série de rencontres et de présentations du premier ministre Justin Trudeau, du ministre des Affaires intergouvernementales, de l'Infrastructure et des Collectivités, Dominic LeBlanc, du ministre de la Sécurité publique, Marco Mendicino, du porte-parole de l'Infrastructure et des Collectivités, Andrew Scheer, et du chef du NPD, Jagmeet Singh. Les participants ont également pu se préparer à mener la relance grâce au salon professionnel et aux nombreux ateliers axés sur des enjeux municipaux d'importance, comme entre autres l'abordabilité du logement et la croissance économique rurale.

Les délégués ont également adopté des résolutions pour susciter des mesures nationales sur quatre questions : la reconduction et la modernisation du Fonds pour le développement des collectivités du Canada, la lutte contre la pauvreté menstruelle, la mise en œuvre des appels à l'action de la Commission de vérité et réconciliation pour les enfants disparus et les sépultures non identifiées, de même que l'amélioration du soutien aux personnes fuyant le conflit en Ukraine.

- 30 -

Renseignements –

Collin Matanowitsch
Manager, Public Relations
County of Simcoe, Service Simcoe Department
705-734-8386 (mobile)
Collin.Matanowitsch@simcoe.ca

Andrea Walasek
Public Relations Consultant
County of Simcoe, Service Simcoe Department
249-535-3511 (mobile)
Andrea.Walasek@simcoe.ca